

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ



Republic Of Iraq
Committee of
Financial Experts

جمهورية العراق
لجنة الخبراء الماليين

Ref .

الرقم: ٥٥

التاريخ: ٢٠١٩/٦/١٧

Request for Proposal

We hereby request you to submit your proposals for the account CBI2 (previous DFI) for the year ending December 31, 2018. For this purpose, we enclose the following documents:

1. Scope of work for the assignment for 2018 audit.
2. Conditions of the audit contained in an engagement letter format for the audit of the CBI 2.
3. Conditions of the review for the financial statements for the six months ending June 30, 2018 contained in a review engagement letter format for the review.

Further information on the CBI 2 and the oversight of the COFE, including earlier audit reports, is available on the COFE website (www.cofe-iq.net) .

Your response expected to be received by the office of the president of the Committee of Financial Experts Baghdad by 12 O'clock noon on July 08, 2019 on the following email addresses:

cofeiraq@cofe-iraq.iq

cofeiraq@yahoo.com

g.alqadi@cofe-iraq.iq

Phone no. 07901461419

Dr. Abdul Basit Turki Saeed
President
Committee of Financial Experts

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Republic Of Iraq
Committee of
Financial Experts



جمهورية العراق
لجنة الخبراء الماليين

طلب عروض

نطلب منكم بهذه الرسالة تقديم مقترحاتكم عن تدقيق الحساب CBI2 (DFI سابقا) للسنة المنتهية في ٣١ كانون الاول ٢٠١٨، لهذا الغرض، فإننا نرفق الوثائق التالية:

١. نطاق العمل بالنسبة للتدقيق لعام ٢٠١٨.
٢. شروط التدقيق الواردة في شكل خطاب رسالة التزام لتدقيق CBI2
٣. شروط المراجعة للبيانات المالية لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ حزيران ٢٠١٨ الواردة على شكل خطاب التزام للمراجعة.

ويمكن الاطلاع على مزيد من المعلومات عن CBI2 وإشراف لجنة الخبراء الماليين، بما في ذلك تقارير التدقيق السابقة، على الموقع الإلكتروني للجنة (www.cofe-iq.net)

من المتوقع تسليم ردودكم الى مكتب رئيس لجنة الخبراء الماليين - بغداد في الساعة ١٢ ظهرا في ٨ تموز ٢٠١٩ على عناوين البريد الإلكتروني التالية:

cofeiraq@cofe-iraq.iq
cofeiraq@yahoo.com
g.alqadi@cofe-iraq.iq

د. عبد الباسط تركي سعيد

رئيس اللجنة

٢٠١٩/٦/١٧